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Obecné zastupiteľstvo Svätý Peter  

 

Zápisnica z 21. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 28.09.2016 
 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

Návrhová komisia : Jozef Badala, Karol Bršťák 

Overovatelia zápisnice : Ing. Tihamér Gyarmati, Ing. Ján Majtán, 

Zapisovateľka : Klaudia Pinkeová  

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia uznesení z 20. zasadnutia OZ 

4. Informácie o podaných žiadostiach na OcÚ a o konaní kultúrnych podujatí 

5. Ochrana obce pred prívalovými vodami 

6. Správa hlavného kontrolóra o vykonaných kontrolách 

7. Rozpočet obce Svätý Peter k 30.06.2016 

8. Informácie zo zasadnutia jednotlivých komisií 

9. Interpelácie 

10. Aktuálne otázky a diskusia 

11. Návrhy uznesení 

12. Záver 

 

1. Otvorenie 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce, ktorý privítal všetkých prítomných. Po 

prečítaní programu zasadnutia OZ Ing. J. Jobbágy starosta obce sa spýtal poslancov, či má niekto 

pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy k programovému bodu. 

Ing. T. Gyarmati – v programe je uvedený bod rozpočet obce, ale sú aj navrhované zmeny rozpočtu čo 

vyplývajú zo samotných komisií, navrhujem ho presunúť o jeden bod po informáciách komisií, alebo 

rozpočet obce je samostatným bodom? 

Ing. J. Nemcsicsová-  v rámci bodu 7. bude čerpanie rozpočtu, a do finančnej komisii sme zahrnuli všetky 

návrhy zmeny rozpočtu obce, ktoré bude prejednávané v rámci bodu č.8 

Nakoľko nemal nikto ďalšie pozmeňujúce návrhy ani pripomienky starosta obce dal na hlasovanie 

programový bod. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7   za: 7   zdržal sa: 0   proti: 0 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
Ing. Jozef Jobbágy – dávam  hlasovať za členov návrhovej komisie:  

Jozef Badala,  Karol Bršťák 

Hlasovanie poslancov za voľbu návrhovej komisie: 

Prítomní: 7   za: 5  proti: 0   zdržal sa: 2 

Ing. Jozef Jobbágy – dávam  hlasovať za overovateľov zápisnice: 

Ing. Tihamér Gyarmati, Ing. Ján Majtán 

Hlasovanie poslancov za voľbu overovateľov zápisnice: 

Prítomní: 7  za: 6   proti: 0   zdržal sa: 1 
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Ing. Jozef Jobbágy- dávam  hlasovať za zapisovateľku zápisnice: 

Klaudia Pinkeová 

Hlasovanie poslancov za voľbu zapisovateľa zápisnice: 

Prítomní: 7  za: 7   proti: 0    zdržal sa: 0 

 

3. Kontrola plnenia uznesení z 20. zasadnutia OZ 
Kontrolu plnenia uznesení  z 20. zasadnutia prečítala prednostka úradu Ing. Terézia Horváthová. 

 240/2016- splnené 

 241/2016 – splnené 

 242/2016- splnené 

 243/2016- splnené 

 244/2016 – splnené 

 245/2016- splnené 

 246/2016- splnené 

 247/2016 – splnené 

 248/2016- splnené 

 249/2016- splnené 

 250/2016 – splnené 

 251/2016- splnené 

 252/2016 – splnené 

 253/2016- splnené 

 254/2016 – splnené 

 255/2016- splnené 

 256/2016 – splnené 

 257/2016- splnené 

 

Uznesenia z predošlých zasadnutí OZ: 

 207/2016- v štádiu riešenia 

 208/2016- v štádiu riešenia 

 209/2016- v štádiu riešenia 

 210/2016- splnené 

 212/2016- v štádiu riešenia 

 221/2016- v štádiu riešenia 

 223/2016- v plnení 

 230/2016- v plnení 

 231/2016- v plnení 

 232/2016- v plnení 

 170/2015 – v štádiu riešenia 

 173/2015- v štádiu riešenia 

 180/2015- splnené, VO na nákup jed. stoličiek a stolov prebehol cez elektronický 

kontraktačný systém, kde výsledná cena je 3 405,88€ 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ berie na vedomie kontrolu plnenia 

uznesení z 20.zasadnutia OZ 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za: 7  proti: 0    zdržal sa: 0 
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4. Informácie o podaných žiadostiach na OcÚ a o konaní kultúrnych podujatí 
Prednostka obecného úradu informovala poslancov s došlými žiadosťami, ktoré prišli na obecný úrad a s 

podujatiami, ktoré sa konali v obci.  Pripomienky neboli, prešlo sa k ďalšiemu programovému bodu.  
 

5. Ochrana obce pred prívalovými vodami 
Ing. T. Gyarmati- zápisnicu zo zasadnutia komisie obdržal, každý poslanec 

Najdôležitejšie je, že je projekt schválený OZ, na ktorom p. projektant Ing. Németh pracuje, momentálne je 

projekt v štádiu zisťovacieho konania. Obecný úrad medzitým poslal na Ministerstvo životného prostredia 

SR žiadosť o zaradenie do plánu manažmentu povodňového rizika, odkiaľ prišla odpoveď, že momentálne 

nie sme zaradený do zoznamu, bude sa musieť sledovať, aby sa naša obec dostala do zoznamu v roku 

2018.Zatiaľ nebola vyhlásená ani výzva, čiže nevedno či by financie mohla obec žiadať aj na ochranu pred 

prívalovými vodami poldrami. Projektant navrhol dočasné riešenie, že by sa do vyhlásenia výzvy prerušilo 

vypracovávanie projektu, ukončili by sa práce až do doby, kým ho obec nepoverí na pokračovanie.  

K. Bršťák – kedy bude vyhlásená druhá výzva? 

Ing. T. Gyarmati- zatiaľ výzva nebola vyhlásená 

V odpovedi MŽP SR je aj mierne upozornenie, aby náklady na projekt neboli vyššie než náklady 

povodňových škôd. 

Ing. J. Jobbágy – ak v tejto veci budem mať hocijaké informácie určite dám o tom vedieť 

Ing. T. Gyarmati – navrhujem odsúhlasiť, aby obecný úrad  sledoval výzvu na zaradenie do plánu 

manažmentu povodňového rizika 

Ing. J. Jobbágy – v prvej výzve naša obec ani nemohla byť v zozname, nakoľko tie pozemky neboli v našom 

vlastníctve 

Ing. T. Gyarmati -  vôbec nesúhlasím s tebou p. starosta, to nesúvisí s pozemkovými úpravami. Ihneď v roku 

2010, kedy bola prvá povodeň, sme mali požiadať o zaradenie do plánu manažmentu povodňového rizika, 

len nikto nevedel, že také niečo vôbec existuje. 

Komisia navrhuje, aby OÚ sledovalo termíny aktualizácie plánu, a aby včas zaslalo potrebné písomnosti. 

Ďalšou témou komisie bolo aj odvádzanie potoka Džindža za dedinou smerom k bývalej pieskovej bane, 

obec by mohla odvádzanie urobiť aj z vlastných zdrojov, preto sa pýtam či by boli nejaké finančné 

prostriedky na realizáciu, hoci aj pomocou nezamestnaných. Vyjadrite sa či začať s odvádzaním vody 

z vlastných síl na jeseň alebo na jar, veľa finančných prostriedkov nám by to nezobralo ale by sme už boli 

krok v predšie.  

T. Hamran – k starej pieskovej bane by sa podľa môjho názoru kľudne mohla odvádzať voda 

Ing. J. Majtán – je to potrebné naplánovať do rozpočtu obce na rok 2017 

T. Hamran – tú jamu by bolo potrebné zväčšiť  

Ing. P. Szondra – súčasný stav po pozemkových úpravách je taký, že ten pozemok je p. O. Krnáča 

P. Krnáč povedal, že sa to dá spraviť tak ako je teraz urobený ten jarok. Na jeho pozemku bude odvádzaná 

voda podľa projektu, ale musí mať prístup k svoje zadnej parcele, aby tam vedel prejsť a dostať sa k nej. 

Ing. T. Gyarmati – ak s týmto návrhom súhlasí obec, tak treba vyčleniť na rok 2017 finančné prostriedky na 

odvádzanie vody z potoka Džindža 

Ing. J. Nemcsicsová – v tomto roku máme naplánované financie na vyhotovenie projektovej dokumentácie, 

ktorá teda nebude vyčerpaná 

T. Hamran – ujmem sa tejto práce, nakoľko mám potrebnú techniku a tým pádom bude vyhĺbená jama pri 

bývalej pieskovej bane 

K. Bršťák – koľko peňazí by bolo potrebné na vyhĺbenie jarku?   

J. Badala – navrhujem vyčleniť financie vo výške 2 000,-€ 

Ing. T. Gyarmati – sformulujem návrh na uznesenie v znení: 
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1,OZ berie na vedomie informáciu o projekte ochrana obce pred prívalovými vodami  

2, OZ súhlasí s dočasným pozastavením projektových prác 

3, súhlasí s vybudovaním vyústenia odtokového kanála z vlastných prostriedkov, pričom dofinancovanie je 

do výšky 2 000,-€, ktoré budú čerpané z už naplánovaných financií za vyhotovenie projektu 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie navrhované uznesenie p. poslanca 

Prítomní: 7   za: 7  proti: 0    zdržal sa: 0 

 

Ing. T. Gyarmati – komisia požiadala p. Szabolcsovú, nakoľko sa dokončujú pozemkové úpravy v obci, aby 

po finálnej verzie podanej na kataster prekontrolovala dotknuté pozemky v rámci projektu Riešenie 

prívalových vôd a podala informáciu na zasadnutí OZ  

Ing. Szondra- p. projektant na zasadnutí komisie už mal mapku, kde boli presne vyznačené pozemky    

potrebné k riešeniu prívalových vôd v obci, ktoré sú obecné 

Ing. T. Gyarmati – ďalej komisia navrhuje: 1. OZ súhlasí, aby sa upozornil dotknuté osoby na realizáciu 

protieróznych opatrení k dátumu prechodu vlastníckych a užívateľských práv k pozemkom v katastri obce 

2. OZ súhlasí, aby sa začalo s realizáciou protieróznych opatrení na vlastných pozemkoch obce 

 Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie navrhované uznesenie p. poslanca 

Prítomní: 7   za: 7  proti: 0    zdržal sa: 0 

 

Ing. T. Gyarmati – poslednou témou na komisii bolo, že pri realizácii kanalizácie v obci by sa mohla 

realizovať aj výstavba jarkov, je spracovaný aj zoznam problematických miest pri odvádzaní dažďových 

vôd v obci, kde je uvedených 11 problematických lokalít + 12 lokalita je ulica Široká( príloha zápisnice).  

Spomínaný zoznam by sa viedol a aktualizoval sústavne a keď by nastali v tom nejaké kroky ( zmeny), tak 

by sme sa s tým vedeli ďalej zaoberať. 

Na komisii sa spomínalo, že by OZ mohlo rozhodnúť o obnovení jarkov v obci, nakoľko sa bude realizovať 

kanalizácia. 

K. Bršťák –na viacerých miestach v obci bude vŕtaná kanalizácia, tam sa jarky nebudú narušovať, ale kde 

bude spádová kanalizácia, tam by sa mohli obnoviť jarky 

Ing. T. Gyarmati – samozrejme, ale do budúcna by sa mohlo schváliť obnovenie jarkov 

Ing. J. Majtán – ešte nevieme či tá firma, ktorá vyhrala VO na kanalizáciu, či je schopná urobiť ešte aj tieto 

práce, bude potrebné o tejto téme konzultovať s víťaznou firmou 

Ing. T. Gyarmati –vieme, že to nebude také ľahké, ale je to zásadová otázka, či v budúcnosti realizovať 

obnovenie jarkov v obci, čo by sa dalo by sa mohlo urobiť teraz a čo nie tak to postupne alebo neskôr 

T. Hamran-  na niektorých uliciach by to bolo ťažko realizovateľné, nakoľko občania by nemali tým pádom 

vchod 

Zs. Hajabács- na komisii sa spomínalo, že tie jarky by sa mohli realizovať iba na tých miestach, kde sa to dá  

Ing. P. Szondra – sú veci, ktoré sa veľmi ľahko dajú urobiť, len je potrebné poznať správnu techniku, treba 

nájsť takú firmu, ktorá sa zaoberá s výkopom jarkov a majú na to aj vhodnú techniku, za krátky čas by sa to 

dalo urobiť podľa požiadaviek obce, nad týmto by sa mohlo pouvažovať 

Ing. J. Jobbágy – podľa môjho názoru k tejto téme by sme sa mali vrátiť až pri realizovaní kanalizácie 

v obci, a až potom jednať s víťaznou firmou 

Musíme najprv počkať kým dostaneme odpoveď na dátum začatia kanalizácie v obci, aj tak ešte budeme 

mať  verejnú schôdzu s víťaznou firmou, s ktorou potom môžeme konzultovať v tejto veci. Na tých miestach 

v obci kde boli v minulosti jarky, sa môžu obnoviť. 

Ing. T. Gyarmati – p. starosta ja by som nedával do súvislosti obnovenie jarkov v obci s kanalizáciou, 

otázkou je či chceme obnoviť jarky alebo nie, keď to schváli OZ, tak by sme už v tomto vedeli začať 

pracovať a priebežne aj realizovať.  

Mohol by sa jednotlivo každý poslanec vyjadriť k tejto téme? 
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K. Bršťák – osobne by som ja robil obnovenie jarkov až po zavedení kanalizácie, nakoľko máme 

naplánované vypracovanie projektov na asfaltovanie ulíc, do tých by sa mohli zapracovať aj jarky a vyšlo by 

nás to lacnejšie 

A. Bálintová – ja nesúhlasím 

J. Badala – ja sa zdržiavam 

T. Hamran – ja súhlasím s obnovením jarkov na tých miestach kde už boli, až po realizácii kanalizácie 

Zs- Hajabács – súhlasím, ale s tým aby sa konzultovalo s firmou, ktorá bude realizovať kanalizáciu 

Ing. J. Majtán – áno 

Ing. T. Gyarmati – ja súhlasím, čiže OZ schvaľuje obnovenie jarkov v obci 

Ing. J. Jobbágy - až po výstavbe kanalizácie v obci  

K. Bršťák – ja by som na dnešnom zasadnutí nehlasoval o tomto, nevieme kedy sa dokončia kanalizačné 

práce 

Ing. T. Gyarmati – jedná sa tu o to, aby sa komisie s touto témou vedeli zaoberať, hovoríme  o principiálnom 

rozhodnutí 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie navrhované uznesenie p. poslanca 

Prítomní: 7   za: 3  proti: 1    zdržal sa: 3 

Navrhované uznesenie neprešlo. 

 

Ing. T. Gyarmati  - posledné navrhované uznesenie komisie, je v nasledovnom znení: 

OZ schvaľuje, aby vyťažená zem z výkopov kanalizácie bola umiestnená na obecnom priestranstve na 

následné použitie 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie navrhované uznesenie p. poslanca 

Prítomní: 7   za: 5  proti: 0    zdržal sa: 2 

 

6. Správa hlavného kontrolóra o vykonaných kontrolách 
JUDr. I.Vajlík -  informoval poslancov OZ o správe vykonanej kontrole 

Na základe plánu kontrolnej činnosti na 2.polrok 2016 som vykonal kontrolu inventarizácie pokladne 

obecného úradu Svätý Peter. Kontrola vykonávania inventarizácie pokladne v zmysle § 29 ods. 3, zákona č. 

431/2002 Z.z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov bolo za obdobie od 01.01.2016 do 31.03.2016 

a od 01.04.2016 do 30.06.2016. 

Inventarizácia pokladničnej hotovosti ku dňu kontroly bola vykonaná dvakrát. Námatkovo prekontrolované 

účtovné doklady spĺňajú náležitosti účtovného dokladu v zmysle § 10 zákona č. 431/2002 Z.z. 

o účtovníctve.  

Účtovná jednotka má stanovený pokladničný limit 663,87€. 

Pokladničný limit považuje za nízky vzhľadom na veľký objem toku peňazí a navrhujem pokladničný limit 

obce navýšiť na 1 000,-€. 

K. Bršťák – na finančnej komisii môžeme navrhnúť finančný limit na 1 000,-€ 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie navrhované uznesenie č. 2/2016 v znení: OZ berie na vedomie správu 

hlavného kontrolóra o vykonaných kontrolách 

Prítomní: 7   za: 7  proti: 0    zdržal sa: 0 
 

7. Rozpočet obce Svätý Peter k 30.06.2016 
Ing. J. Nemcsicsová – materiál bol predložený každému.  

Celkové príjmy obce sú vo výške 1 053 138, 07€, plnené boli  na 53% oproti rozpočtu po zmene. Celkové 

výdavky sú vo výške 997043,59€, čo predstavuje čerpanie na 51% oproti rozpočtu po zmene. Obec 

k 30.06.2016 hospodárila s prebytkom 56 094,48€. Je to zatiaľ predbežný výsledok, pretože niektoré 

položky ešte nie sú čerpané a príjmy nie sú naplnené. 
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Ing. J. Jobbágy – k tomuto programovému bodu otváram diskusiu 

Ing. T. Gyarmati – mal by som pár otázok 

Narástli nám pohľadávky k 1.polroku, chcel by som upozorniť na jednu chybu, sú tu daňové a nedaňové 

pohľadávky a pohľadávky spolu nesedia pri ich sčítaní. 

Ing. J. Nemcsicsová – pravdepodobne chyba bude pri nedaňových pohľadávkach, túto chybu som prehliadla. 

Nárast pohľadávok je spôsobený tým, že v mesiaci máj a jún boli odoslané výmery za dane a poplatky na 

rok 2016 , ktoré sa účtujú ako pohľadávky a sledujú sa na týchto účtoch, z toho dôvodu je tam ten nárast. 

Ing. T. Gyarmati – poprosím opraviť a zaslať to znovu na ďalšie zasadnutie OZ 

Ďalšou položkou sú dlhodobé záväzky, ktoré tiež narástli. 

Ing. J. Nemcsicsová – v dlhodobých záväzkoch máme započítané zábezpeky, je to náš záväzok, zábezpeky 

máme na nájomné a teraz sme mali zaplatené tri zábezpeky za verejné obstarávanie na administratívnu 

budovu, preto vyskočili dlhodobé záväzky, môžem to nabudúce takto vyčleniť 

Ing. T. Gyarmati – ale to nie je dlhodobý záväzok obce 

Ing. J. Nemcsicsová – je to dlhodobý záväzok pokiaľ nevieme kedy tie peniaze vrátime, účtuje sa to ako 

záväzok 

Ing. T. Gyarmati – položkovitý rozpočet obce: - príjmy- pri prenajatých pozemkoch máme len 11% plnenie 

z rozpočtu 

Ing. J. Nemcsicsová – za prenájom pozemkov sa platí raz ročne, koncom októbra a začiatkom novembra 

prislúchajúceho roku 

Ing. T. Gyarmati – pýtam sa kolegov, či to tak je dobre? Peniaze by sa mohli zbierať postupne, nie raz ročne 

A.Bálintová  - aj podľa môjho názoru, by sa mohli peniaze zbierať aspoň štvrťročne 

Ing. T. Gyarmati – vo výdavkovej časti rozpočtu, za energie pri kultúrnom dome, športovom areáli 

a administratívnej bude chodíme pri cca 20% čerpaní, až už prešiel polrok, to znamená, že tento rok budeme 

menej platiť? 

Ing. J. Nemcsicsová – ja neviem odhadnúť aká bude spotreba energií, bola slabá zima kúrilo sa menej, na 

AB sa odčlenilo vykurovanie o jedno krídlo budovy, tento rok sa čerpali peniaze na energie za mesiace od 

januára do apríla, to hlavné vykurovacie obdobie príde až teraz. 

Ing. T. Gyarmati – na ďalšom zasadnutí OZ, by sme sa mohli k tomuto vrátiť, pretože prešiel pol rok 

a čerpanie je iba 20%, takže pravdepodobne budeme môcť počítať s nevyčerpanými financiami 

Ďalšia položka školstvo, infraštruktúra vzdelávania, správa školských objektov: je tam čiastka cca 9 000€ 

a čerpanie je nulové, to znamená, že za pol rok sa nič nerobilo v školských zariadeniach? 

Ing. J. Nemcsicsová – zatiaľ nie, tam bolo plánované na základe žiadosti školskej jedálne, oprava kotlov, 

zariadení a stoly, stoličky čo sa ukončilo až teraz, z tohto dôvodu tam zatiaľ nie je čerpanie 

Ing. T. Gyarmati – položky týkajúce sa opatrovateľskej služby- platy a stravné je tam vysoký nárast  

Ing. J. Nemcsicsová – tieto platy, odvody čo sú z vlastných zdrojov sú spôsobené z časového nesúladu, 

pretože peniaze dostávame z Implementačnej agentúry MPSVaR SR vždy s dvojmesačným oneskorením, 

čiže tam máme vlastné zdroje viazané 

Čo sa týka stravovania, predchádzajúci rok sa vôbec neplánovalo s 30 opatrovateľkami, minulý rok 

príspevok z implementačnej agentúry bol oveľa vyšší, než v tomto roku. 

Vo finančnej komisie sa k tejto téme vrátime a je to predmetom úpravy rozpočtu obce. 

Ing. T. Gyarmati – ďalej stravovanie stravníkov obecného úradu, je tu vyčíslené 170% čerpanie 

Ing. J. Nemcsicsová – vyplýva to z toho, že sme nakúpili stravné lístky, je tam zahrnutá celá suma, aj tá 

ktorú budú platiť zamestnanci, z ceny stravného lístka hradí zamestnanec 45% 

Ing. T. Gyarmati – už teraz je takmer dvojnásobok čerpania voči rozpočtu celému, to znamená, že ku koncu 

roka už nemôže nižšie poklesnúť 
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Ing. J. Nemcsicsová – môžeme sa k tomu vrátiť aj pri trištvrte ročnom rozpočte a môžem Vám k tomu dať 

písomnú odpoveď, ale ja tvrdím, že je to ovplyvnené týmto nákupom stravných lístkov aj pre opatrovateľky, 

v tejto položke je 100% stravných lístkov čo sa nakúpilo. Pre dvadsať zamestnancov bolo naplánovaných 

9 600€ 

Ing. T. Gyarmati – pokiaľ viem tak dvadsať zamestnancov je v rámci úradu, tak by tam nemalo byť 

zvýšenie, opatrovateľky by nemali byť zahrnuté v tejto položke 

Ing. J. Nemcsicsová – keď sa nakúpia stravné lístky, ktoré sa ešte nevydajú opatrovateľkám a nepreúčtujú 

sa, zatiaľ musia zostať na tejto položke, ja mám jednu faktúru, ktorú účtujem na jeden účet 

Ing. T. Gyarmati – to asi nie je správne a navrhujem sa k tejto problematike vrátiť na ďalšom zasadnutí OZ 

Poplatky v bankách je tam tiež nejaké prekročenie voči plánu. 

Ing. J. Nemcsicsová – nie je to prekročenie plánu ale vrátenie, ale prostriedky ktoré nám zostali z roku 2015, 

ktoré sme museli vrátiť príslušným ministerstvám a príslušným agentúram 

V tabuľke je chyba percentá sú sčítané. 

Ing. T. Gyarmati – predpokladám, že chyby sa opravia a pošlete ich opravené a na ďalšom zasadnutí OZ sa 

k týmto veciam môžeme vrátiť 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie navrhované uznesenie č. 3/2016 v znení: OZ berie na vedomie 

čerpanie rozpočtu obce k 30.06.2016 

Prítomní: 7   za: 6  proti: 0    zdržal sa: 1 

 

 

8. Informácie zo zasadnutia jednotlivých komisií 
 

 Komisia pre výchovu mládeže školstva a sociálnych vecí 

A. Bálintová – komisia prejednávala na zasadnutí:  

 

 Erika Répášová, Školská č. 26, Svätý Peter – žiadosť o jednorázový finančný príspevok vo výške 

260,-€ na umelé prerušenie tehotenstva nakoľko je vo veľmi zlej finančnej situácii.  P. Répášová 

nepredložila lekársku správu o tehotenstve, má pozdĺžnosti voči obci, z toho dôvodu komisia nenavrhuje 

schváliť jednorázový finančný príspevok. 

Ing. J.Jobbágy - dávam na hlasovanie návrh komisie 

Prítomní: 7   za: 6      proti: 0 zdržal sa: 0     1 poslanec mimo miestnosti 

 Komisia kultúry a športu  

J. Badala – poinformoval prítomných o prejednaných bodoch zo zasadnutia komisie 

 

 ,,Oberačkové slávnosti“ 1. október 2016 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie v znení OZ súhlasí s poplatkom vo výške 1,-€ za 

občerstvenie na Oberačkových slávností obce Svätý Peter 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za:6  proti: 0   zdržal sa: 0    1poslanec mimo miestnosti 

 

 Judit Csókas, Svodín – Mandátna zmluva o vyhotovení žiadosti o grant Európskej únie 

Komisia navrhuje súhlasiť s podpísaním zmluvy s menovanou 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie č. 15/2016 

Prítomní: 7   za:6  proti: 0   zdržal sa: 0    1poslanec mimo miestnosti 

 

 Poľnohospodárska komisia 

Ing. T. Horváthová – na komisii boli prejednávané pozemky, ale nakoľko nastali nejaké nezhody, 

a neprejednávala sa ani cena, tak to bude prejednávané ešte raz, navrhované uznesenia z poľnohospodárskej 

komisie sa sťahujú z rokovania zastupiteľstva. 
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Ing. T. Gyarmati –už som to spomínal aj na minulom zasadnutí komisie nemôžu prekročiť ich kompetenciu, 

sú veci, o ktorom môže rozhodovať obecné zastupiteľstvo 

Apelujem na hlavného kontrolóra zrejme nie je to náhoda, že sa toto uznesenie stiahlo zo zasadnutia OZ, 

aby sa k tejto veci vyjadril 

Prenájom pozemkoch  musí prebiehať priehľadne a brať do úvahy obecné záujmy.  Mal by sa dať nejaký 

návrh ako by to malo fungovať, pretože takto to nie je v poriadku. 

JUDr. I. Vajlík – nemám prehľad o priebehu zasadaní komisie a teraz sa k tomu neviem ani vyjadriť 

a nedostal som ani zápisnicu zo zasadnutia komisie 

T. Hamran – ja sa k tomu vyjadrím, vieme, že 235,5 ha ornej pôdy sú obecné, rozdelenie sme skúšali iba v 

rámci komisie, aby bolo nejaké rozhodnutie 

Minulý týždeň boli v obci na stretnutí geodeti, ktorý nám poskytli informácie, čo presne obsahuje tá orná 

pôda. Rozdelenie komisie nie je definitívne, my sme do prerozdelenia započítali aj 90ha trstinových 

porastov atď., z tohto dôvodu to budeme musieť ešte raz prepočítať.  

Ing. T. Gyarmati - hlavný kontrolór by mal kontrolovať a dávať pozor na zákonnosť, čiže interpelujem hl. 

kontrolóra, keď kontroluje a prezerá navrhované uznesenia, a v prípade keď nájde nejaké nezrovnalosti, aby 

nás poslancov na to upozornil, inak môžeme súhlasiť – rozhodnúť o uzneseniach, ktoré sú nezákonné. Som 

prekvapený, že hl. kontrolór nedostane zápisnice zo zasadnutí komisií, alebo nemá informáciu 

o navrhovaných uzneseniach. Navrhujem, aby sa to zmenilo. 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie, že zápisnica zo zasadnutia poľnohospodárskej komisie na dnešnom 

zasadnutí prejednávaná nebude 

Prítomní: 7   za:5  proti:1   zdržal sa:1 

Ing. T. Gyarmati – predseda komisie navrhol, aby sa stiahol návrh na uznesenie,  nie zápisnica komisie. 

Zo zasadnutím komisie máme právo sa zaoberať, pretože na ďalšie zasadnutie bude znova jedno uznesenie k 

tejto téme, nebudeme môcť rozhodovať o takom uznesení, ktoré bude nezákonné.  

Ing. J. Jobbágy – čo v tomto nie je zákonné? 

Ing. T. Gyarmati – nie je prípustné to, aby hl. kontrolór nemal vedomosť o priebehu komisií 

a o navrhovaných uzneseniach, ak to nefunguje, tak to treba nejakým spôsobom napraviť 

Prosím, aby bolo dodržané to, že hl. kontrolór dostane všetky navrhované uznesenia na kontrolu a bude mať 

informáciu zo zasadnutia jednotlivých komisií, aby sme obišli nezákonnosť  

Ing. J. Jobbágy – hl. kontrolór je informovaný o rozdelení ornej pôdy 

Boli sme  konzultovať na ministerstve ohľadne prerozdeľovania pozemkov, kde povedali, že obec vôbec 

nemusí vyhlásiť verejnú súťaž, ale pôda sa môže rozdeliť medzi tými nájomcami pôdy, ktorí ich používali 

doteraz, týmto postupom nebudeme porušovať zákon. 

T. Hamran – v zápisnici zo zasadnutia komisie nastala menšia chyba, tieto rozdelenia sa budú meniť, bolo 

viac pôdy rozdelené ako to bude v skutočnosti, takže komisia sa s prerozdeľovaním ešte bude zaoberať 

Ing. T. Gyarmati –v zápisnici je ešte uvedené, že obec vlastní TTP, lesy, drobné vinice, aj tieto chce obec 

dať do prenájmu, alebo iba orné pôdy ? Niekomu chceme dať do prenájmu napr. lesy? 

T. Hamran – niektorý nájomca má ,,lesík“ na čiastke svojej ornej pôdy, to teraz neznamená, že to vyrúbe, ale 

keď bude potrebné orezať konáre stromov, aby ich mal kto spravovať 

Samozrejme sa bude rozhodovať aj o  cene nájmu, nakoľko nie je jedno, kto aké pozemky užíva. 

Ing. J. Majtán – navrhujem p. starostovi, aby pozastavili túto tému na dnešnom zasadnutí OZ, nakoľko aj tak 

sa nebude o tomto  rozhodovať  

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie návrh p. poslanca. 

Prítomní: 7   za:6  proti:1   zdržal sa:0 

 

 Komisia výstavby, životného prostredia a rozvoja obce 

Ing. J. Majtán – komisia sa zaoberala nasledovnými žiadosťami: 

Komisia navrhuje, aby menovaní boli vedení v evidencii žiadostí o pridelenie obecných nájomných  bytov 

do konca roka 2016. 

 Csicsó Dávid, Modrany č. 204, Molnárová Oľga, Podbrežná 26, Dulovce, Grenteková Renáta, Horná 19, 

Svätý Peter, Barbara Kontášová, Malá 74, Svätý Peter, Fábik Róbert, Dolná 33/9, Svätý Peter, 

Morongová Judita, Turček Majer 1, Hurbanovo, Jaroslava Virágová, Novomestského 23, Poprad, 

Miroslav Čabaj, Rastislava 2, Poprad, Eliška Ondrišková, Novozámocká 1, Dulovce, Kleopatra 
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Kardosová, Robotnícka 1, Pribeta, Ľudovít Banda, Starohorská 19, Dulovce, Anastázia Bohušová, Dolná 

31, Svätý Peter         

Ing. J. Jobbágy – dávam návrh komisie na hlasovanie 

Prítomní: 7   za:7  proti:0   zdržal sa:0 

 

 Mária Slezáková, Dulovská cesta 14, Svätý Peter – žiada o odkúpenie stavebného   

pozemku za účelom výstavby rodinného domu. Komisia navrhuje viesť žiadosť v evidencii.  

Ing. J. Jobbágy – dávam návrh komisie na hlasovanie 

Prítomní: 7   za:7  proti:0   zdržal sa:0 

 

 Obyvatelia ul. Krátka, Svätý Peter – žiadajú o opravu cesty pred domom č. 3, nakoľko je    poškodená  

o veľkosti 1m x 6m, o hĺbky 10 cm a je nebezpečná pre cestnú dopravu. 

Ing. T. Horváthová -prečítala navrhované uznesenie v znení OZ neschvaľuje opravu cesty pred domom č. 3 

vo veľkosti 1m x6m, o hĺbky 10cm pre žiadateľov ul .Krátka, Svätý Peter 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za: 6  proti: 0    zdržal sa: 1 

 

 Riaditeľ ZŠ s MŠ J. Kossányiho s VJM– žiada, aby OZ súhlasilo s výstavbou altánku – vonkajšej 

učebne na pozemku obce v areáli bývalej materskej školy. Altánok by slúžil v letných mesiacoch pre 

deti školy. Zároveň žiada o povolenie použiť financie usporené z vyúčtovania plynu za rok 2015. 

K. Bršťák – finančná komisia túto žiadosť prejednala tiež, komisia jednohlasne súhlasila, aby sa presunuli 

financie na rok 2017, ktoré treba zapracovať do rozpočtu obce 

Momentálne dôležitejšia vec je oprava betónového oplotenia v areáli bývalej materskej školy a natrieť 

strechu telocvične a tiež riešenie strechy na školskej jedálni. Prosím poslancov, aby sa vyjadrili k tejto téme. 

A .Bálintová – ja si myslím tiež, že teraz by bolo potrebné urobiť tie práce, ktoré sú nutné 

J. Badala – ide zimné obdobie, altánok už nebude v tomto roku potrebný, na jar by sa mohol altánok 

realizovať 

T. Hamran – v obecenstve máme p. riaditeľa RNDr. Bukovszkého, ja by som sa chcel spýtať jeho, ako 

veľmi je dôležitý ten altánok? 

Zs. Hajabács- p. riaditeľ bol na zasadnutí komisie, kde povedal, že on od obce potrebuje len súhlas na 

výstavbu altánku, nakoľko sa jedná o obecný pozemok a peniaze na to škola má 

K. Bršťák – poprosil by som, aby sa k tomuto vyjadrili obaja riaditelia škôl 

Na zasadnutí komisii som tiež s výstavbou súhlasil, ale nebol som oboznámený, že poslanci rozhodujú o tom 

na čo sa použijú tieto peniaze. 

Ing. J. Jobbágy – tiež som sa zúčastnil zasadnutia komisie, kde som spomínal, že je potrebné natrieť strechu 

telocvične pretože je v dezolátnom stave, na dnešnom zasadnutí sa môže odsúhlasiť výstavba altánku na rok 

2017 

RNDr. J. Bukovszky – povolenie si pýtame od obce preto lebo je to obecný pozemok, peniaze sme si 

nepýtali, preto lebo sme si mysleli, že ich máme 

Približne v januári keď zasadala finančná komisia a zostavoval sa rozpočet pre školy, dohodli sme sa, že 

škôlka a družina nedostanú toľko peňazí, koľko si pýtame, ale že to vieme kompenzovať z tých peňazí čo 

sme v roku 2015 ušetrili na kúrení, že s tými financiami môžeme voľne disponovať. Tie financie, ktoré sa 

ušetrili neboli od obce, ale z peňazí čo škola dostane na kúrenie, vodu energiu; vyúčtovanie máme na účte;  

je to pravda, že to patrí do rozpočtu obce, ale myslel som si, že sa dodržia tie veci čo sa sľúbili. Tie peniaze, 

ktoré sa ušetrili sa prerozdelili medzi dvoma školami. Mgr. Zachorecová – môžem súhlasiť s tým, aby tieto 

peniaze boli vrátené späť školám 

Ja som osobne za to, ak škola nejaké peniaze ušetrí., aby sme ich mohli využiť na nutné- akútne veci.  

V dezolátnom stave sú aj okná v školskej jedálni, nielen plot a strecha. Ďalej by som poprosila, ak by to bolo 

možné aby sa obnovili porady s p. starostom, alebo s kompetentnou osobou. 

RNDr. Bukovszky – obec dostáva ročne cca 33 000,-€ z daní na renováciu, opravu školských budov, z tejto 

sumy zostalo na tento rok 9200€, ostatné sú presunuté do školskej jedálne na stoly, rôzne opravy, atď., 

oprava oplotenia a strecha telocvične nie je dôležitejšia?  Všetky tieto veci treba urobiť, ale nech nie z tých 

peňazí, ktoré škola ušetrí. 
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T. Hamran – p. riaditeľ v každom prípade s výstavbou altánku chcete začať ešte tento rok? 

RNDr. Bukovszky – máme vypracovaný projekt a k nemu rozpočet, mne sa sľúbilo, že to môžeme urobiť 

Ing. J. Jobbágy – sú aj dôležitejšie veci a tým je natrieť strechu telocvične 

RNDr. Bukovszky –  tento rok sa podávala žiadosť aj na opravu strechy telocvične, ale nedostali sme na ne 

financie 

Mgr. Zachorecová – p. starosta je potrebné a nutné obnoviť spoločné porady, aby sme sa na nich vedeli 

dohodnúť a aby neboli medzami školami a obcou nejasnosti 

Ing. T. Gyarmati- čiže odzneli tu tri hlavné veci a to: - navrhovanie zo strany riaditeľky Mgr. Zachorecovej 

o zavedenie pracovných stretnutí so starostom obce 

-pamätám sa, že vo vlaňajšom roku sme schválili, že tie financie, ktoré ušetrili školy, mohli s nimi 

disponovať podľa vlastného uváženia, je to pre školy tzv. motivácia  

- školy dostanú od štátu na údržbu objektov cca 30 000€, tieto financie prečo sú presunuté do školskej 

jedálne, ak by neboli, tak by sa z tých financií mohli opraviť také práce ako je strecha telocvične a oprava 

oplotenia 

Poprosil by som nejakú informáciu o tejto školskej jedálne, pretože nerozumiem tomu 

Ing. J. Nemcsicsová – neviem sa k tomuto presne vyjadriť nakoľko nemám pri sebe potrebné podklady, 

suma ktorú spomína p. riaditeľ je za rok 2015 

Zs. Hajabács- spomína sa, že nie sú peniaze, napríklad komisia pre kultúru a šport navrhovala za poplatky za 

občerstvenie na Oberačkových slávnostiach zbierať 3€, čo finančná komisia znížila na 1€; ak nie sú peniaze, 

tak by sa malo zbierať pri takýchto akciách viac peňazí,  

Mgr. Zachorecová – ja by som tie ušetrené peniaze minula na výmenu okien do budovy školskej jedálne, ale  

tie peniaze nepokryjú výmenu celej budovy 

Ing. T. Gyarmati – peniaze, ktoré školy ušetria sa im nechajú alebo nie, lebo v roku 2015 sme im ich 

nechali, podľa môjho názoru by sme im financie mali nechať aj tento rok 

Ing. J. Jobbágy – dávam  na hlasovanie návrh p. poslanca 

Prítomní: 7   za: 2  proti: 0    zdržal sa: 4 

Návrh poslanca Ing. T. Gyarmatiho neprešiel. 

Ing. T. Horváthová – OZ schvaľuje výstavbu altánku z rozpočtu obce  v roku 2017, termín do 30.04.2017 

Ing. J. Jobbágy – dávam  na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za: 5  proti: 0   zdržal sa: 1      

 

 Riaditeľ ZŠ s MŠ J. Kossányiho s VJM – žiada o opravu betónového plotu v areáli bývalej materskej 

školy, ktorá susedí s parkom obce, nakoľko sa nebezpečne naklonil.  

Ing. T. Horváthová – OZ schvaľuje aby sa finančné prostriedky získané z preplatkov za energie Základných 

škôl použili na opravu betónového plotu a opravu strechy telocvične 

Ing. J. Jobbágy – dávam  na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za: 4  proti: 0   zdržal sa:2    1 poslanec nehlasoval 

 

 Mária Slezáková, Dulovská cesta 14, Svätý Peter – žiada o výmenu kovania na kuchynskom okne, ktoré 

je zhrdzavené a nefunkčné. Okno sa nedá otvoriť a ani zatvoriť. Komisia súhlasí s výmenou pokazenej 

kľučky z fondu opráv.  

Ing. J. Majtán – mal by som jednu pripomienku, aby na ďalšom zasadnutí komisie mala p. Szabolcsová- 

zapisovateľka pri sebe VZN obce, aby sme vedeli čo presne sa môže hradiť s fondu opráv a čo nie 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 10/2016 v znení  OZ neschvaľuje výmenu kovania 

na kuchynskom okne pre nájomníčku Máriu Slezákovú, Dulovská cesta 14, Svätý Peter, nakoľko podľa 

VZN č. 2/2012 a nariadenia vlády túto opravu nie je možné hradiť z fondu opráv 

Ing. J. Jobbágy – dávam  na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za: 7  proti: 0   zdržal sa:0 

 

 Hana Sorádová a Peter Šashalmy, Široká 44/C, Svätý Peter – žiadosť o opravu, resp. výmenu 

ohrievača vody, nakoľko sa pokazil, vôbec nefunguje,  jednalo sa  o urgentný prípad, ohrievač vody sa 

vymenil. 
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Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 28/2016 v znení OZ berie na vedomie čerpanie fondu 

opráv na výmenu ohrievača vody pre Hanu Sórádovú a Petra Šašhalmyho, Široká 44/C, Svätý Peter 

Ing. J. Jobbágy – dávam  na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za: 7  proti: 0   zdržal sa:0 

 

 Ondrej Hegedűs, Poľná 5/D, Svätý Peter – žiada o výmenu vchodových dverí, nakoľko vplyvom 

počasia sa poškodili a dochádza k samovoľnému prepúšťaniu vzduchu do nájomného bytu. 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 11/2016 v znení OZ schvaľuje čerpanie fondu opráv 

na výmenu vchodových dverí na ul. Poľná 5/D, Svätý Peter pre Ondreja Hegedűsa vo výške 365,-€ 

Ing. J. Jobbágy –dávam  na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za: 7  proti: 0   zdržal sa:0 

 

 Mgr. Anna Ancsinová, Mierová 17, Svätý Peter – žiada o zrušenie predkupného práva  

V – 4149/2005 z dôvodu, že dom je skolaudovaný a má pridelené súpisné číslo, čím zaniká  

 opodstatnenie zriadeného predkupného práva.  

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č.12/2016  

Ing. J. Jobbágy –dávam  na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za: 7  proti: 0   zdržal sa:0 

 

 Norbert Gerendás r. Gerendás, Kvetná 2387/18, Hurbanovo sa obrátil na Obec so žiadosťou o vrátenie 

nehnuteľnosti v súlade s čl. III. Kúpnej zmluvy a zmluvy o zriadení predkupného práva zo dňa 07.11.2014 

Komisia jednohlasne navrhuje odpredať vrátený pozemok Ing. Martinovi Chytilovi, Školská 14, Svätý Peter, 

ktorý má žiadosť vedenú v evidencii od 29.06.2015. 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č.28/2016  

 Ing. J. Jobbágy – dávam  na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za: 7  proti: 0   zdržal sa:0 

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č.20/2016  

Ing. J. Jobbágy – dávam  na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za: 7  proti: 0   zdržal sa:0 

 

 Spoločnosť G.I.M.P s.r.o., Komárňanská 70, Hurbanovo – žiada o vydanie stanoviska    

       k umiestneniu a vybudovaniu stožiara pre základňovú stanicu a RR bodu Swan Mobile a.s. 

Ing. J. Majtán – poprosil by som p. Geletu, aby sa k tejto žiadosti vyjadril 

M. Geleta – jedná sa o stožiar, ktorý musí spĺňať nejaké kritériá, po výpočtoch nám vyšlo, že by sa jednalo 

o stožiar vo výške cca 30m, je k nemu potrebný statický posudok a aj vypracovanie návrhu 

V prvom rade by sme od Vás potrebovali súhlas k tomu, či začať vôbec vypracovávať návrh na stožiar. Takéto 

stanice sme už vybudovali napr. v Komárne, Hurbanove, Kolárove. Ďalšia stanica je naplánovaná v obci Svätý 

Peter.  

Ing. J. Majtán – za akých podmienok ste si mysleli povolenie, budete mať na úmysly ten stožiar dať do 

prenájmu aj iným poskytovateľom internetu? 

M. Geleta – určite to nechceme zadarmo a samozrejme nikomu to do prenájmu nebudeme dávať, nakoľko ten 

stožiar sa stavia na základe predpísaných vecí, keby na stožiari boli umiestnené iné vysielače tak, tie by sa 

navzájom rušili. Už osadený stožiar by sa zdemontoval a na nový by sa namontovala iba naša vlastná 

elektroinštalácia 

Ing. J. Majtán – aké výhody by mala obec, ak by stožiar povolila  

M. Geleta – prichádzame s takou ponukou, že všetky výhody zostávajú z predchádzajúcej zmluvy a plus 

platenie samotného internetu, ktorý nám platí obce by sa neplatil, čiže obecný úrad by mal internet zadarmo, 
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mesačné náklady za vedenie obecnej webovej stránky a obec by nemala na vybudovanie stožiara žiadne 

náklady 

Zs. Hajabács – ten stožiar na čo presne bude slúžiť? 

M. Geleta –  ide o optický internet, TV a multimediálne centrum – je to služba, ktorá je iná voči druhým 

službám 

K. Bršťák – ešte by sme Vás poprosili ak by sa na váš stožiar chcel niekto pripojiť, aby ste nám to oznámili, 

aby ste výhody nemali iba vy ale aj obec 

M. Geleta –  v zmluve sa môžu stanoviť podmienky, že priestor, ktorý sa dá do prenájmu, aby sme my ďalej 

nemohli dať 

T. Hamran – nebude to problém, že sa vybuduje až 30 m stožiar? 

M. Geleta –  samozrejme príslušné organy sa k vybudovaniu stožiaru musia vyjadriť, ktoré budú prílohou 

nájomnej zmluvy 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ schvaľuje vybudovanie stožiara pre 

základňovú stanicu a RR bodu Swan Mobile a.s., pre spoločnosť G.I.M.P s.r.o., Komárňanská 70, Hurbanovo, 

za podmienok, že zostávajú všetky výhody z predošlej zmluvy a obecný úrad bude mať celkové náklady na 

internet zadarmo 

Ing. J. Jobbágy – dávam  na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za: 6  proti: 0   zdržal sa:1 

 

Ing. J. Majtán – ďalej komisia navrhuje vyzvať p. Danišovú Natašu, aby uvoľnila obecný nájomný byť na 

adrese Severná 42B z dôvodu, že na základe darovacej zmluvy nadobudla ½ RD na ul. Krátka, na základe 

Všeobecne záväzného nariadenia obce 

Ing. T. Gyarmati- nechápem, prečo to riešime na zastupiteľstve, Obecný úrad by to mal doriešiť podľa VZN 

JUDr. I. Vajlík – je podielovou spoluvlastníčkou RD, je to veľký rozdiel z právnej klasifikácie, nevidím tu 

rozpor s VZN, pretože VZN píše, že je vlastníkom RD 

Ing. J. Majtán – je potrebné prešetriť 

Komisia ďalej navrhuje výmenu strechy na Kultúrnom dome, nakoľko obec dostane dotáciu na výmenu 

strechy od OZ ,,Mikroregión Hurbanovo“ dotáciu vo výške 7 300 € 

Podľa informatívnej ceny by výmena KD stála cca 10 000€ bez žľabov a hromozvodu 

Ing. J. Jobbágy – hromozvod a žľab je cca 2 000€ 

Ing. T. Gyarmati – vymieňať sa bude  aj strecha nad tzv. klubovni?, iba z toho dôvodu sa pýtam ,a k bude 

výmena strechy tak by sa to mohlo urobiť naraz 

Ing. J. Jobbágy – na klubovni sa strecha meniť nebude nakoľko sa plánuje k nej prístavba 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ schvaľuje výmenu strechy na Kultúrnom 

dome v obci Svätý Peter financovanie formou dotácie vo výške 7 300€ a vlastné zdroje 2 700€ 

Ing. J. Jobbágy – dávam  na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za: 7  proti: 0   zdržal sa:0 

 

Ing. J. Majtán – na komisii odznelo, aby bol p. Bagin z Podzáhradnej ul. vyzvaný , nakoľko pred svojim 

domom a stolárskou dielňou, na obecnom pozemku má uložené palety s drevom na kúrenie. 

Zs. Hajabács- pripomenul som to preto, nieže drevo spadne na okolo idú deti. 

K. Bršťák – navrhujem, aby ho vyzval p. policajt 

Ing. J. Majtán – posledným bodom komisie je riešenie problematiky vodomerov v nových nájomných 

bytoch na ul. Kossányiho. Vo vodomernej šachte je umiestnený len jeden vodomer pre všetkých nájomníkov 

6 b.j.. V každom byte sú osadené vodomery na odčítanie spotreby vody jednotlivých bytov, ale 

Západoslovenské vodárne a kanalizácie budú odčítavať spotrebu celého bytového domu len na vodomere 

v šachte. Odzneli dve variácie na riešenie problematiky, a to aby sa vodomer napísal na obec, alebo vykopať 

novú väčšiu šachtu. Vodári sa vyjadrili, tak, že by sa musela zväčšiť šachta, kde by sa zmestili všetky 

vodomery.  

Ing. J. Jobbágy – je to veľký problém, obec si to na starosť nezoberie 
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Nájomníci si budú ťahať papierik, takýmto spôsobom sa určí, kto bude mať na starosti spísanie stavu 

vodomerov, inak sa to nebude dať vyriešiť, nakoľko si to nikto na starosť nechce zobrať. 

 

 Komisia pre rozpočet a správu obecného majetku 

K. Bršťák –zápisnicu komisie obdržal každý, zo zasadnutia prečítam len tie body, ktoré ešte na dnešnom 

zasadnutí prejednávané neboli 

Prejednávali sa dlžníci obce, ktorý sú postúpený trom exekútorom, aby vymáhali od nich pozdĺžnosti. 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 23/2016 v znení OZ schvaľuje, aby po termíne 

poslednej splátky v kalendárnom roku, t.j. k 30.11 sa rozoslali výzvy dlžníkom 

Ing. J. Jobbágy – dávam  na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za: 6  proti: 0   zdržal sa:0      1 poslanec mimo miestnosti 

 

 Národný projekt ,, Poskytovanie opatrovateľskej služby“ –  

Komisia navrhuje zvýšiť hodinovú sadzbu za opatrovateľskú službu z 0,35€ na 0,70€, aby rozpočet obce 

nebol priveľmi zaťažený. 

Ing. T. Gyarmati – zvýšenie hodinovej sadzby vyrieši finančné nedostatky v rozpočte obce na budúci rok za 

opatrovateľskú službu? 

K. Bršťák –cena by sa zvyšovala až od 01. januára 2017 

Ing. J. Nemcsicsová – čiastočne by vyriešila, závisí to aj od toho koľko finančných prostriedkov dostaneme 

na túto službu na budúci rok a koľko budú vedieť platiť opatrovaný, nakoľko vo VZN je uvedené, že im 

musí zostať minimálna suma životného minima dôchodku 

Ing. T. Gyarmati – bolo by potrebné zvážiť, či sa obci oplatí zamestnávať taký počet opatrovateliek, 

nakoľko sú na túto službu veľké finančné výdavky  

Ing. J. Jobbágy- zo strany obyvateľov je veľký záujem o opatrovateľky 

Ing. T. Gyarmati –  keď sa chce zvyšovať hodinová sadzba, tak sa prečo nezvyšuje už v tomto roku, aby sa 

nám niečo odzrkadlilo v rozpočte budúceho roka? 

Preto sa pýtam, či sa oplatí zamestnávať toľko opatrovateliek, ak obec má z toho iba výdavky, čo sa síce 

rieši, ale nemáme peniaze napr. na školy a na pod. veci 

A. Bálintová – zvyšovanie sadzby navrhujeme aj z toho dôvodu, že opatrovateľky budeme  

zamestnávať aj na budúci rok, pretože sú prijaté cez projekt Implementačnej agentúry   

Ing. J. Majtán -  približne koľko by to vyšlo dôchodcov? 

A. Bálintová – cca 105€ na 8 hodinovú starostlivosť denne 

Zs. Hajabács- a kto nebude schopný platiť? 

Ing. J. Jobbágy – tým bude musieť pomáhať finančne rodina 

A. Bálintová – kto nebude schopný platiť môže sa obrátiť na sociálne oddelenie na Úrade práce,  

a opatrovaný sa môžu doplniť, ktorý budú schopný platiť, nakoľko je veľký záujem o opatrovateľskú službu 

Ing. T. Gyarmati –  keď obec má záujem o takéto projekty, tak si to najprv rozmyslime či do toho pôjdeme, 

lebo potom sa vždy hľadajú riešenia ako aj teraz, najprv si treba zvážiť, či do toho ísť alebo nie, aby si sme 

obišli takéto situácie 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie navrhované finančnej komisie uznesenie č. 24/2016 

Prítomní: 7   za: 6  proti: 0   zdržal sa: 1 

Navrhované uznesenie nadobudne platnosť od 01.01.2017 s tým, že občanov o tom informovať. 

 OŠK, Hlavná 2 Svätý Peter– žiadosť o navýšenie dotácie o 663 €, riešené presunom z reprezentačných 

výdavkov. Komisia navrhuje schváliť navýšenie dotácie pre OŠK Svätý Peter vo výške 663€ presunom 

reprezentačných výdavkov ( zmena rozpočtu) 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie návrh 

Prítomní: 7   za: 7  proti: 0   zdržal sa: 0 
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 Csemadok ZO, Svätý Peter – žiadosť o rozšírenie predmetu finančnej dotácie 

Komisia navrhuje schváliť zmenu účelu predmetu finančnej dotácie pre Csemadok ZO Svätý Peter uzavretia 

dodatkom k zmluve o poskytnutí dotácie 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 21/2016  

Ing. J. Jobbágy – dávam  na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za: 6  proti: 0   zdržal sa:0       

 Reformovaná kresťanská cirkev, Farský zbor- Svätý Peter, Malá 29 Svätý Peter – žiadosť 

o poskytnutie dotácie vo výške 1000 €; Komisia navrhuje, aby si Reformovaná kresťanská cirkev Svätý 

Peter znovu podala žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2017 do 31. októbra 2016 

podľa VZN č. 1/2006 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie návrh komisie 

Prítomní: 7   za: 5  proti: 1   zdržal sa: 1 

 OŠK, Hlavná 2 Svätý Peter – žiadosť navýšenia  dotácie o 4000 € z rozpočtu obce z dôvodu, že 

A mužstvo postúpilo do IV. Ligy a vznikla nová futbalová reprezentácia B mužstvo 

Komisia navrhuje schváliť navýšenie dotácie vo výške 4 000€ pre OŠK Svätý Peter z rozpočtu obce  

Ing. T. Gyarmati – k čoho sa bude navyšovať? 

Ing. J. Nemcsicsová – máme navýšené príjmy z podielových daní 

 

K. Bršťák – končí sa funkčné obdobie hlavného kontrolóra  k 31.12.2016 a je potrebné vyhlásiť výberové 

konanie 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie v znení, OZ súhlasí s vyhlásením výberového konania 

na funkciu hlavného kontrolóra obce Svätý Peter 

Ing. J. Jobbágy – dávam  na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za:7  proti: 0   zdržal sa:0      

 

Ing. T. Horváthová – nasleduje zmena rozpočtu obce 

Ing. J. Nemcsicsová -  materiál o návrhu zmeny rozpočtu obce Vám bol rozoslaný, a prejednávala to aj 

finančná komisia 

Potrebujeme upraviť rozpočet obce, návrh je položkovite nasledovný(príloha zápisnice) 

- 6bj nižší štandard, 

- Kríž smer Dulovce, 

- 20. deň Obecných slávností, 

- Projekt TSP, 

- Projekt POS 

- AB – klimatizácia 

- Kultúrny dom – oprava strechy 

- Dotácia OŠK 

- Kultúrne podujatia 

- Školstvo,  

- Prídavky na deti 

- AČ nezamestnaných 

 

Na príjmovej časti aj výdavkovej časti rozpočtu je vyrovnaný stav vo výške 215 841,-€. 

Ing. T. Gyarmati – príjmová časť rozpočtu: príjem z podielových daní, aktivačné činnosti predstavuje to cca 

45tisíc eur, vo výdavkovej časti – TSP, strecha KD, OŠK, klimatizácia, chcel by som upozorniť na tieto 

výdavky, sú to nemalé peniaze a školám nedáme nič 

Chcel by som sa spýtať na klimatizáciu, odkiaľ sa na brali financie? 

Ing. J. Nemcsicsová – v rozpočte na rok 2016 sme plánovali klimatizáciu kancelárií v administratívnej 

budove, bolo to prejednané s finančnou komisiou a súhlasili s realizáciou klimatizácie 
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Ing. T. Gyarmati – v ktorej zápisnici finančnej komisii je napísaný súhlas o zavedenie klimatizácie? Nikde 

som to nenašiel. 

K. Bršťák – na zasadnutí komisie sa o tom hovorilo a FK súhlasila 

Ing. T. Gyarmati – pošlite mi ten zápis, kde je spomenutý súhlas na realizáciu klimatizácie; komisie sú len 

poradným orgánom a zastupiteľstvo má rozhodovacie právo, bez uznesenia by sa nemalo preinvestovať 

10000€ 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie navrhované uznesenie zmeny rozpočtu  

Prítomní: 7   za:5  proti: 1   zdržal sa:1 

Ing. T. Horváthová – navrhované uznesenie hlavného kontrolóra v znení OZ schvaľuje pokladničný limit 

obecného úradu na 1 000€ v hotovosti 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie navrhované uznesenie  

Prítomní: 7   za:7  proti: 0   zdržal sa:0 

 

Ing. T. Horváthová – z predchádzajúceho zasadnutia máme ešte uznesenie, bol schválený zámer na odpredaj 

pozemku, teraz je potrebné schváliť samotný odpredaj 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie navrhované uznesenie č. 18/2016 

Prítomní: 7   za:7  proti: 0   zdržal sa:0 

 

9. Interpelácie 
Ing. T. Gyarmati – predpokladám, že každý číta zápisnice zo zasadnutí, na dnešnom zastupiteľstve podľa 

môjho názoru nebol predložený jeden dôležitý návrh na uznesenie; nepoviem čo to je, môžete ho pohľadať 

Ďalej, obdržali sme tabuľku o investičných projektoch, ale prosil som, aby boli vyznačené aj finančné 

prostriedky  na tieto projekty, a to tam chýba. 

Ing. T. Horváthová – niektoré projekty nevieme určiť, koľko budú stáť 

Ing. T. Gyarmati – v rozpočte sú naplánované na niektoré tieto projekty finančné prostriedky, kde boli 

naplánované nech sa do tabuľky doplnia 

Ďalšia vec by bol zberný dvor, v akom štádiu to je? 

Ing. J. Jobbágy – veľa potrebných zmlúv sa muselo ešte doplniť, ale je to na dobrej ceste a v krátkej dobe by 

Okresnú úrad odbor životného prostredia malo vydať rozhodnutie na prevádzku zberného dvora 

Ing. T. Gyarmati –interpelujem p. starostu, taktiež bol už spomínaný retardér na ul. Školskej a Pivničnej, ale 

nevidím zatiaľ v tejto veci žiadnu zmenu, čo sa deje, prečo už nie sú umiestnené tie retardéry? 

Mgr. G. Lénárt – uznesenie na umiestnenie máme, len nie sú vyčlenené financie 

Zs. Hajabács- bolo povedané, že k tomu, aby sa dal retardér umiestniť, je potrebné zavolať dopravného 

inžiniera, ale keď obec nepotrebuje súhlas na umiestnenie, tak by bolo nutné umiestniť retardér na 

križovatku ul. Pivničnej 

Ing. T. Gyarmati – žiadam si písomnú odpoveď, povolenie na to máme, treba nájsť firmu, ktorá umiestnenie 

uskutoční, keď k tejto realizácii nepotrebujete od zastupiteľstva nič schváliť, tak dúfam, že do ďalšieho 

zasadnutia OZ už bude retardér umiestnený 

Mgr. G. Lénárt- všetko je len otázka financií, do nového územného plánu obce je zakreslený retardér, ale iba 

na ul. Školskej, na Pivničnej ul. sú zakreslené iba  dopravné značenia povoľujúce rýchlosť 30 

Zs. Hajabács- ja som viackrát spomínal, že je potrebné umiestniť retardér aj na ul .Pivničná 

Ing. J. Jobbágy – k takýmto realizáciám je potrebný súhlas polície 

Ing. T. Gyarmati – tak navrhnime finančné prostriedky, aby sa to mohlo už realizovať, navrhujem 1 500€ 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie umiestnenie dvoch spomaľovacích pásov( retardérov) na ul. Školská 

vo výške 1500€ 

Prítomní: 7   za:7  proti: 0   zdržal sa:0 
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Ing. T. Gyarmati- ďalej by som navrhoval, aby komisia výstavby na ďalšie zasadnutie OZ prezrela generel 

dopravného značenia a keď budú v ňom nejaké zmeny, aby nás aj o zmenách informovali  

Zo strany p. riaditeľky školy padol návrh na obnovenie pracovných stretnutí, navrhoval by som to 

odsúhlasiť zastupiteľstvom 

Ing. J. Jobbágy –o tomto sa nemusí hlasovať, stretnutia budú každý prvý pondelok v mesiaci od 10:00hod. 

RNDr. J. Bukovszky – zostali financie ešte na správu školských budov cca 6 000€, finančná komisia ich na 

čo minie? 

Ing. J. Nemcsicsová – školská jedáleň si podávala žiadosť na opravu a výmenu zariadení,  kotlov... 

Ing. J. Jobbágy  - dobrovoľný hasičský zbor mal dnes zasadnutie, a pýtajú si 500,-€ na nákup potrebnej 

výbavy, ktoré sa už aj objednali, len  nemajú peniaze na vyplatenie faktúry 

K. Bršťák - výbavu potrebujú k tomu, aby mohli chodiť na súťaže a aby reprezentovali našu obec 

Chcel by som Vás zároveň informovať, že v areáli ,,Csenky“ dostali budovu. 

Ing. J. Jobbágy – podľa predbežného jednania DHZ má prisľúbenú budovu od Agroekospol spol. s.r.o., po 

podpísaní danej zmluvy si budú môcť žiadať finančnú dotáciu na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice, nakoľko 

terajšia je vedená ako garáž 

Ing. T. Gyarmati- majú podanú žiadosť o dotáciu na 500€? 

Ing. T. Horváthová – písomnú žiadosť podanú nemajú, nakoľko porada sa uskutočnila pred zasadnutím 

dnešného OZ 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie uznesenie v znení: OZ schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce vo výške 

500,-€ pre Dobrovoľný hasičský zbor, Hlavná 2, Svätý Peter 

Prítomní: 7   za:5  proti: 0   zdržal sa:2 

Ing. T. Gyarmati  - ešte by som sa spýtal, z akej položky v rozpočte sa bude čerpať táto suma? 

Ing. J. Nemcsicsová –z položky, kde boli naplánované financie na strechu hasičskej zbrojnice 

 

10. Aktuálne otázky a diskusia 
Ing. T. Gyarmati – dostali sme v materiáloch harmonogram postupu verejného obstarávania kanalizácie, 

celkove čo je nového ohľadne kanalizácie? 

A.Szabolcsová – ukončila sa elektronická aukcia, bude sa odovzdávať celá dokumentácia verejného 

obstarávania na úrad vlády pre verejné obstarávanie a to kvôli tomu, že jedna firma podala námietky 

UVO má 30 dňovú lehotu na odpoveď a podľa toho ako sa  rozhodne, tak sa bude vyvíjať realizácia 

kanalizácie 

J. Badala- na ul. Malej keď sa robilo asfaltovanie ulice, robil sa aj odvodňovací kanálik, ktorý je už 

zanesený z pieskom a zeminou, bolo by to potrebné vyčistiť 

T. Hamran – na ul. Malej park je vo veľmi zlom stave, je tam veľká burina, treba to troška napraviť a vedľa 

parku je veľký neporiadok, tiež to nejakým spôsobom vyčistiť 

K. Bršťák – budova bývalej Jednoty chátra a aj pozemok vedľa nej, nedalo by sa v prospech obce za lacno tú 

budovu odkúpiť? 

T. Hamran – na Hlavnej ul. hneď prvá bytovka od dediny, je tam jeden nájomca, ktorý kosí celé dni trávu 

a burinu od mlynu až po krčmu medzi bytovkami, pozbiera ju na jednu kopu, podľa mňa by si zaslúžil aspoň 

5,-€ alebo čokoládu ako motiváciu, lebo iný si to nevážia 

Ďalej by bolo potrebné vyriešiť nejakým spôsobom, aby v obecných nájomných bytoch bol tzv. domovník, 

ktorý by vedel kontrolovať nájomníkov, aby neprichádzali na úrad žiadosti o výmenu dverí(rozkopnutých), 

aby na starosti kosenie trávi nemal iba jeden nájomník, ale aby sa do takýchto prác angažovali aj ostatný 

nájomníci. Takisto obecné nájomné byty na ul. Mierovej sú v katastrofálnom stave, nestarajú sa o spoločný 

dvor. 
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11. Návrhy uznesení 
Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 29/2016 týkajúci sa schválenia vypracovania 

žiadosti Zichyho kaštieľa 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za:6  proti: 0   zdržal sa:1 

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 30/2016- odpredaj nehnuteľnosti pre NSK, 

Rázusova 2A, Nitra 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za:7  proti: 0   zdržal sa:0 

 

Ing. J. Jobbágy – chcel by som informovať poslancov , že nadviažeme partnerský vzťah s maďarskou obcou 

Ács, kvôli projektu obnova Zichyho kaštieľa, projekty sa budú vypracovávať samostatne, jedná sa 

o cezhraničnú spoluprácu, podarilo sa skontaktovať aj v Rakúsku s p. starostom, s ktorými tiež nadviažeme 

partnerský vzťah. 

Ďalej by som Vás chcel informovať, že sa obecný autobus pokazil do takej miery, že sa nedá opraviť, ale 

pravdepodobne budeme mať druhý autobus.  

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 25/2016 v znení OZ schvaľuje doplniť VZN 

o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce o povinnú prílohu k žiadosti a to účtovnú závierku a výročnú správu za 

predchádzajúci rok podľa zákona o účtovníctve 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za:7  proti: 0   zdržal sa:0 

 
 

12. Záver 
Nakoľko všetky body programu boli prejednané, starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a 

ukončil 21. zasadnutie Obecného zastupiteľstva .  

 

 

  Ing. Jozef Jobbágy        Ing. Terézia Horváthová 

     starosta obce             prednostka úradu 
 

 

Zapisovateľka: Klaudia Pinkeová 

Vo Svätom Petre, 03.10.2016 

  

Overovatelia zápisnice:  

Ing. Tihamér Gyarmati   ........................................................ 

Ing. Ján Majtán   ........................................................ 
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                Uznesenia z 21. zasadnutia OZ 

konané dňa 28.09.2016 

 

Uznesenie č. 258/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

kontrolu plnenia uznesení z 20. zasadnutia OZ 

 

Uznesenie č. 259/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

správu hlavného kontrolóra o vykonaných kontrolách 

Uznesenie č. 260/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/berie na vedomie 

čerpanie rozpočtu obce k 30.06.2016 

 

Uznesenie č. 261/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje  

zmenu v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu obce vo výške 215 841,-€ 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 

 

Uznesenie č. 262/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

     aby menovaní:   

1. Csicsó Dávid, Modrany č. 204                                                                     

2. Molnárová Oľga, Podbrežná 26, Dulovce                                                  

      3. Grenteková Renáta, horná 19, Svätý Peter                                                

      4. Barbara Kontášová, Malá 74, Svätý Peter                                                 

      5. Fábik Róbert, Dolná 33/9, Svätý Peter                                                       

      6. Morongová Judita, Turček Majer 1, Hurbanovo                                      

      7. Jaroslava Virágová, Novomestského 23, Poprad                                       

      8. Miroslav Čabaj, Rastislava 2, Poprad                                                         

      9. Eliška Ondrišková, Novozámocká 1, Dulovce                                            

    10. Kleopatra Kardosová, Robotnícka 1, Pribeta                                            

    11. Ľudovít Banda, Starohorská 19, Dulovce                                                   

    12. Anastázia Bohušová, Dolná 31, Svätý Peter                                               

          

boli vedení v evidencii žiadostí o pridelenie obecných nájomných  bytov do konca roka 2016 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 
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Uznesenie č. 263/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

aby  žiadosť o odkúpenie stavebného pozemku Márii Slezákovej, Dulovská cesta 14, Svätý Peter bola 

vedená v evidencii uchádzačov o stavebný pozemok 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

Uznesenie č. 264/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ neschvaľuje 

opravu cesty  pred domom č. 3 vo veľkosti 1m x6m, o hĺbky 10cm pre žiadateľov ul .Krátka, Svätý Peter 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 

Termín : podľa textu      Zodpovedný: obecný úrad 

 

Uznesenie č. 265/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje  

výstavbu altánku pre ZŠ s MŠ J. Kossányiho s vyučovacím jazykom maďarským, Školská 22, Svätý Peter 

v roku 2017 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 

Termín : do 30.04.2017      Zodpovedný: obecný úrad 

Uznesenie č. 266/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

aby sa finančné prostriedky získané z preplatkov za energie Základných škôl použili na opravu betónového 

plotu a opravu strechy telocvične 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedný: obecný úrad 

Uznesenie č. 267/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ neschvaľuje 

výmenu kovania na kuchynskom okne pre nájomníčku Máriu Slezákovú, Dulovská cesta 14, Svätý Peter, 

nakoľko podľa VZN č. 2/2012 a nariadenia vlády túto opravu nie je možné hradiť z fondu opráv 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 
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Uznesenie č. 268/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

čerpanie fondu opráv na výmenu vchodových dverí na ul. Poľná 5/D, Svätý Peter pre Ondreja Hegedűsa vo 

výške 365€ 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedný: obecný úrad 

 

Uznesenie č. 269/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

 v súlade s ustanoveniami § 11, ods. 4, písm. a) zákona č. 369/1990 Zb.   

      o obecnom zriadení  v znení neskorších predpisov zrušenie predkupného práva pre Mgr.    

      Annu Ancsinovú,  nar. 21.06.1968  zapísaného na LV č. 3918,  k. ú. Svätý Peter pod                       

      V- 4149/2005 v prospech Obce Svätý Peter, Hlavná 2, Svätý Peter, IČO: 306436 na  

      pozemok parc. reg. „C“ č. 2071/77.  

 poplatky spojené s návrhom Zmluvy o zrušení predkupného práva na vklad do katastra    

      nehnuteľností hradí kupujúci z predkupného práva.    

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

 

Uznesenie č. 270/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje  

vybudovanie stožiara pre základňovú stanicu a RR bodu Swan Mobile a.s., pre spoločnosť G.I.M.P s.r.o., 

Komárňanská 70, Hurbanovo, za podmienok: 

- zapracovania do zmluvy výhody z predošlej zmluvy a internetové služby budú Obecnému úradu 

Svätý Peter poskytované bezplatne 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedný: obecný úrad 

Uznesenie č. 271/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ súhlasí 

s poplatkom vo výške 1,-€ za občerstvenie na Oberačkových slávností obce Svätý Peter 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 
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Uznesenie č. 272/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ súhlasí 

s podpísaním Mandátnej zmluvy a s odmenou vo výške 700,-€ s DPH za vyhotovenie žiadosti o grant v 

Programu Európa pre občanov ( 2014-2020) pre Akciu 2.podpora demokracie a občianska účasť, opatrenie 

2.1. Družobné mestá pre Judit Csókás, Svodín    č. 541, 943 54 Svodín  

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

 

 Uznesenie č. 273/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ neschvaľuje 

poskytnutie jednorázového  finančného príspevku vo výške 260,-€ pre Eriku Répášovú, bytom Školská č. 

26, Svätý Peter 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 
 

Uznesenie č. 274/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje  

 v súlade s ustanoveniami §9a, ods.8, písmeno e) zákona NR SR 138/1991 Zb. v znení neskorších predpisov 

odpredaj nehnuteľností v k. ú. Svätý Peter pre Csere Kristiána, Cintorínska 21, 946 57 Svätý Peter za cenu 

3,32€/m2 ( jednotková východisková hodnota pozemku – vyhláška Ministerstva spravodlivosti SR č. 254/2010 

). Jedná sa o nasledovné nehnuteľnosti: 

- parc. reg . „C“ č. 686/2 o výmere 219m2 zastavané plochy a nádvoria, ktoré sú vedené na LV č. 1582, 

katastrálne územie Svätý Peter  

Poplatky súvisiace s návrhom na vklad do katastra nehnuteľností hradí kupujúci. 

B) ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 

 

Uznesenie č. 275/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje  

- v súlade s ustanoveniami § 11, ods. 4, písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  v znení 

neskorších predpisov a v súlade s ustanoveniami §9, ods. 2, písm. e) zákona NR SR 138/1991 Zb. 

v znení neskorších predpisov, aby Obec Svätý Peter, v zastúpení Ing. Jozefom Jobbágyom, starostom 

obce, Hlavná 2, Svätý Peter, IČO: 00306436, odkúpila  nehnuteľnosť do svojho výlučného vlastníctva, 

ktorá je vedená na LV č. 4255, k. ú. Svätý Peter, ako parc. registra „C“ č. 2071/101  vo výmere 1000m2 

druh pozemku orná pôda,  od  Norberta Gerendása, nar. 04.04.1979, bytom Kvetná 2387/18, 

Hurbanovo za cenu 665,00 € ( slovom šesťstošesťdesiatpäť eur) z dôvodu, že p. Gerendás zaplatil len 

830,00 € (pred vkladom na kataster), t.j. polovicu dohodnutej kúpnej ceny nehnuteľnosti   

Poplatok za návrh na vklad bude hradiť predávajúci.  

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín : podľa textu      Zodpovedný: obecný úrad 
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Uznesenie č. 276/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje zámer 

v zmysle ustanovenia § 9a, ods.8, písm. e) zákona NR SR 138/1991 Zb. v znení neskorších predpisov a podľa 

§ 11 ods. 4 písm. a) zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  v znení neskorších predpisov, odpredaj 

nehnuteľnosti  v k.ú. Svätý Peter, parc. reg. „C“ č. 2071/101  vo výmere 1000 m2 druh pozemku orná pôda do 

bezpodielového spoluvlastníctva  pre Ing. Martina Chytila r. Chytil, nar. 07.06.1988 , trvale bytom Školská 

14, Svätý Peter za cenu 1,66 € / m2 čo predstavuje sumu 1 660 €,  s predkupným právom pre Obec Svätý Peter, 

za cenu  1,33 €/m2 čo predstavuje  sumu 1 330 €  a nasledovných podmienok : 
 

– kupujúci sa zaväzuje na predmete prevodu začať s výstavbou rodinného domu do troch rokov od 

nadobudnutia vlastníckeho práva kupovanej nehnuteľnosti, bez možnosti ďalšieho predĺženia začatia 

výstavby rodinného domu  

– kúpna cena nehnuteľnosti  bude uhradená takto : 1/2 kúpnej ceny  sa  uhradí v deň podpísania kúpnej 

zmluvy a druhá 1/2 kúpnej ceny sa  uhradí do 3 dní po právoplatnosti rozhodnutia o vklade vlastníckeho 

práva  do  katastra nehnuteľností, vydaného Okresným úradom, katastrálnym odborom, na účet Obecného 

úradu Svätý Peter 

– poplatok za podanie návrhu na vklad do katastra nehnuteľností vo výške 66 € hradí kupujúci 

 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

Uznesenie č. 277/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje  

zmenu účelu predmetu finančnej dotácie pre Csemadok ZO Svätý Peter uzavretia dodatkom k zmluve 

o poskytnutí dotácie 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

 

Uznesenie č. 278/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje  

aby si Reformovaná kresťanská cirkev Svätý Peter, Malá 29, znovu podala žiadosť o poskytnutie dotácie 

z rozpočtu obce na rok 2017 do 31. októbra 2016 podľa VZN č. 1/2006 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

Uznesenie č. 279/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

aby po termíne poslednej splátky v kalendárnom roku, t. j. k 30.11 sa rozoslali výzvy dlžníkom 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 
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Uznesenie č. 280/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

hodinovú sadzbu na 0,70 € za opatrovateľskú službu, dodatkom k VZN, aby v  budúcom a prípadne ďalších 

rokoch rozpočet obce nebol priveľmi zaťažený , a aby nedochádzalo k zneužívaniu opatrovateľskej služby 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

Uznesenie č. 281/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

doplniť VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce o povinnú prílohu k žiadosti a to účtovnú závierku 

a výročnú správu za predchádzajúci rok podľa zákona o účtovníctve 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

Uznesenie č. 282/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

výmenu strechy na Kultúrnom dome v obci Svätý Peter a to formou dotácie vo výške 7 300€ a vlastné 

zdroje  2700€ 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín : do konca r. 2016      Zodpovedný: obecný úrad 

Uznesenie č. 283/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ súhlasí 

s vyhlásením výberového konania na funkciu hlavného kontrolóra obce Svätý Peter 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín : ihneď      Zodpovedný: starosta obce 

Uznesenie č. 284/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

čerpanie fondu opráv na výmenu ohrievača vody pre Hanu Sórádovú a Petra Šašhalmyho, Široká 44/C, Svätý 

Peter 

 

Uznesenie č. 285/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/schvaľuje  

vypracovania žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku pre projekt s názvom ,,Obnova 

Zichyho kaštieľa vo Svätom Petri“ v programe Interreg SR-MR, v prioritnej osi č. 1. Príroda a kultúra, 
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medzi obcami Svätý Peter a Ács (HU), v rámci výzvy č. SKHU/1601 zo dňa 29. 07. 2016, vo výške 1 250,-€ 

s DPH pre Judit Csókás , Svodín č. 541, 943 54 Svodín 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

Uznesenie č. 286/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ súhlasí 

s priamym predajom nehnuteľností vedených na LV č. 1582, ktoré boli vytvorené  geometrickým plánom č. 

44538359-13/2015 zo dňa 03.03.2015 ako parc. č. 880/2 zastavané plochy a nádvoria o výmere 91m2a parc. 

č. 880/1 zastavané plochy a nádvoria o výmere 9758 m2 v súlade s ustanovením § 9a, ods. 8, písmeno b) 

zákona č. 138/1991 Zb. z. o majetku obcí, za 1,-€ bez DPH, pre Nitriansky samosprávny kraj, Rázusova 2A, 

949 01 Nitra 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

Uznesenie č. 287/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie  

informáciu o projekte ochrana obce pred prívalovými vodami 

B/ súhlasí 

súhlasí s dočasným pozastavením projektových prác 

 

 

C/ súhlasí 

 s vybudovaním vyústenia odtokového kanála z vlastných prostriedkov, pričom dofinancovanie je do výšky 

2 000,-€, ktoré budú čerpané z už naplánovaných financií za vyhotovenie projektu 

D/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/, B/, C/ uznesenia 
 

Termín : podľa textu      Zodpovedný: obecný úrad 

 

Uznesenie č. 288/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ súhlasí 

aby sa upozornil dotknuté osoby na realizáciu protieróznych opatrení k dátumu prechodu vlastníckych 

a užívateľských práv k pozemkom v katastri obce 

B/ súhlasí 

aby sa začalo s realizáciou protieróznych opatrení na vlastných pozemkoch obce 

C/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/, B/, uznesenia 
 

Termín : podľa textu      Zodpovedný: obecný úrad 
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Uznesenie č. 289/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

aby vyťažená zem z výkopov kanalizácie bola umiestnená na obecnom priestranstve na následné použitie 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 

Termín : podľa textu      Zodpovedný: obecný úrad 

Uznesenie č. 290/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

zvýšenie pokladničného limitu Obecného úradu Svätý Peter na 1 000€ v hotovosti 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedný: obecný úrad 

Uznesenie č. 291/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

nákup a umiestnenie dvoch spomaľovacích pásov na ul. Školská  vo výške 1 500,-€ 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 

Termín : podľa textu      Zodpovedný: obecný úrad 

Uznesenie č. 292/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

dotáciu z rozpočtu obce vo výške 500,-€ pre Dobrovoľný hasičský zbor, Hlavná 2, Svätý Peter 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedný: obecný úrad 

 

 

                                                                                                 Ing. Terézia Horváthová 

                                                                                                        prednostka úradu 

Zapisovateľka: Klaudia Pinkeová 

Svätý Peter, dňa 03.10.2016 

 

Overovatelia zápisnice: 

Ing. Tihamér Gyarmati   ........................................................   

Ing. Ján Majtán    ........................................................ 


